
2001年年年年2月月月月7日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

黃成智議員就黃成智議員就黃成智議員就黃成智議員就“青年失業青年失業青年失業青年失業”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“鑒於青年失業率並未跟隨經濟好轉相應回落，青年失業問題日益嚴重，可

能成為㆒個長期的社會問題，嚴重影響青年日後發展，本會促請政府盡快成

立專責小組，針對問題進行詳細研究，制訂全面的青年就業及培訓政策，並

統籌及協調各部門的相關工作，以提升青年競爭力，增加他們的就業機會，

改善青年失業問題。”

(Translation)

Motion on “Youth unemployment”
to be moved by Hon WONG Sing-chi

at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 7 February 2001

Wording of the Motion

“That, as the youth unemployment rate has not dropped correspondingly with the
upturn in the economy and the problem of youth unemployment is becoming
increasingly serious, and may become a long-term social problem that will
seriously affect the future development of young people, this Council urges the
Government to expeditiously set up a task force to conduct a detailed study of the
problem, formulate a comprehensive policy on the employment and training of
young people, and to steer and co-ordinate the relevant work of the various
government departments, so as to enhance the competitiveness of young people,
increase their employment opportunities and ameliorate the problem of youth
unemployment.”


